

No. 40713

September 21, 2023

Le 21 septembre 2023

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Feng Wang

Feng Wang

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Min Li

Min Li

Respondent

Intimée

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the applicant's reply is granted. The motion for a stay of costs is dismissed. The motion to set aside costs is dismissed. All other miscellaneous motions are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M53870 (COA-22-CV-0081), 2023 ONCA 119, dated February 23, 2023, is dismissed with costs.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réplique du demandeur est accueillie. La requête visant à obtenir un sursis de dépens est rejetée. La requête en annulation des dépens est rejetée. Toutes les autres requêtes diverses sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro M53870 (COA-22-CV-0081), 2023 ONCA 119, daté du 23 février 2023, est rejetée avec dépens.

J.C.S.C.